
ПРОТОКОЛ .1Ч`280_

засідання депутатської комісії з питань бюджету, фінансів, соціально-
економічного розвитку, підприємництва та регуляторної діяльності

Володимир- Волинської міської ради УП скликання

01.11.2018р. 14.30 год.

Присутні члени комісії:
Коба С.А., голова комісії, Принда А.П., Венгер О.М., Жук Я.І. ( зі спізненням),
Савельєв М.Г., Гудим А.Б. - члени комісії

Запрошені:
Томашук І.Г., Ліщук І.С., Кулікова Л.В.

Порядок денний:

Про депозит.

Про внесення змін до рішення міської ради від 21.12.2017 року Л922/6 «Про міський
бюджет на 2018 рік»
Інформує: Томашук І.Г.

Про затвердження положення «Про організацію та проведення різдвяного ярмарку на
території міста Володимира-Волинського»
Інформує: Субицька О.М.

Про план діяльності з підготовки проектів регуляторних актів у 2019 році
Інформує: Субицька О.М.

Про затвердження Положення комунальної організації Володимир-
Волинський інклюзивно-ресурсний Центр в новій редакції та введення
додаткових штатних одиниць.
Інформує: Токарєва О.П.

Про заслуховування звіту тимчасової контрольної комісії
Інформує: Сергєєва В.Г.

Про розгляд звернення відносно надання пільги щодо сплати земельного податку.
Інформує: Томашук І.Г.

Про створення комунального підприємства «Володимир-Волинське територіальне

медичне обєднання»
Інформує: Клачук О.Г.

Про реорганізацію Володимир - Волинського
територіального медичного об'єднання у

Комунальне підприємство «Володимир- Волинське територіальне медичне
об'єднання»

Інформує: Клачук О.Г.

. Про дозвіл на продаж земельних ділянок несільськогосподарського призначення
Інформує: Процька Л.С.



. Про погодження звітів про експертну грошову оцінку, затвердження вартості, стартової
ціни та продаж у власність земельних ділянок несільськогосподарського призначення
Інформує: Процька Л.С.

. Про погодження вартості продажу частини нежитлового приміщення по вул.
ШевЧенка,1 1

Інформує: Процька Л.С.

. Про погодження вартості продажу об'єктів міської комунальної власності
Інформує: Процька Л.С.

. Про надання дозволу на відчуження автомобіля.
Інформує: Процька Л.С.

. Про затвердження міської Програми благоустрою міста Володимира - Волинського на2019-2021 роки
Інформує: Фіщук В.С.

. Про збільшення статутного капіталу КП «Полігон»
Інформує: Фіщук В.С.

. Про внесення змін до рішення міської ради від 01.12.2015 року М 2/6
“Про затвердження структури виконавчих органів Володимир - Волинськоїміської ради
Інформує: Мороз М.С.

. Про затвердження розпоряджень міського голови, заступників міського голови, виданих
у міжсесійний період
Інформує: Ліщук І.С.

. Контроль за виконанням рішення міської ради від 21.12.2017 року М922/6 «Про міський
бюджет на 2018 рік» по галузі ЖКГ у 2018 році.
Інформує: Фіщук В.С.

20. Різне

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А. щодо порядку денного засідання комісії
за основу.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: затвердити порядок денний за основу.
СЛУХАЛИ: Савельєва М.Г., який запропонував змінити порядок питань в
порядку денному.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А. щодо обрання секретарем засідання
Принду А.П. з огляду на складення повноважень Жуком Я.І. Також Коба С.А.



зауважив, що члену комісії Венгеру треба здати протоколи попередніх засідань
комісії.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» О.

1.По епозит.
Інформує: Томашук І.Г.

На засідання прибувЖукЯІ.

СЛУХАЛИ: Томашук І.Г., яка доповіла, що є потреба розмістити на
депозитному рахунку В банку кошти в сумі 2,6 млн. грн. із загального фонду.
Станом на сьогодні на депозиті буде розміщено 20,5 млн. грн.
СЛУХАЛИ: Венгера О.М. А хіба зросла відсоткова ставка?
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» О.

«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: погодити розміщення на депозитному рахунку в банку кошти в
сумі 2,6 млн. грн. із загального фонду.

2. По внесення змін д ішення міськоївд ві 21.12.2017руЛ`922/6 «По міський бюжет на 2018 ік»
РОЗДІЛ 1. ЗМІНИ ПО СУБВЕНЦІЯХ З ДЕРЖАВНОГО БЮДЖЕТУ
СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання.
СЛУХАЛИ: Жука Я.І. Чому зменшився розмір субвенції за відшкодування
пільг?
Савельєва М.Г. Чим область керувалася? „

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по розділу 1, а пункт 1.1 довивчити.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 1 і рекомендувати
винести на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

РОЗДІЛ 2. ЗМІНИ ПО СУБВЕНЦІЯХМІСЦЕВИХБЮДЖЕТІВ
СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання.



СЛУХАІП/І: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по розділу 2.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 2 і рекомендувати
винести на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

РОЗДІЛ 3.1. ЗМІНИ ПО ВЛАСНИХ ДЖЕРЕЛАХМІСЬКОГО БЮДЖЕТУ
( загальний фонд)
СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання.
Кобу С.А. Яка ситуація по інших містах?
Жука Я.І. Зарплату В окремих випадках можна не виплачувати протягом місяця.
Пропоную утриматись від прийняття такого пункту щодо виділення коштів на
заробітну плату і перенести це питання на місяць.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по розділу 3.1.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 0.
НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ -

1 (Жук Я.І.)
ВИРІШИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 3.1 і рекомендувати
винести на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

РОЗДІЛ 3.1. ЗМІНИ ПО ВЛАСНИХ ДЖЕРЕЛАХМІСЬКОГО БЮДЖЕТУ
(спецфонд)
СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання.
Кобу С.А. ПКД - врахували збільшення заробітної плати?
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по розділу 3.1.

"

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ -
1 (Жук Я.І.)

ВИРІІЦИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 3.1 і рекомендувати
винести на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

РОЗДІЛ 3.2. ЗМІНИ ПО ВЛАСНИХДЖЕРЕЛАХМІСЬКОГО БЮДЖЕТУ
СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання.
Кобу С.А. Які об'єкти враховані по програмі підтримки ОСББ?



Жука Я.І. Вони ( ОСББ) мають вже дозвіл на виконання робіт? Ви чекаєте, коли
вони використають свої кошти, чи відразу даєте на фінансування свою частку?
Коба С.А. Роботи по ДНЗ М97 закінчили? Який об'єм у відсотках виконано?
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по розділу 3.2.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 0.
НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ -

1 (Жук Я.І.)
ВИРІШИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 3.2 і рекомендувати
винести на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

РОЗДІЛ 4.ПЕРЕРОЗПОДІЛ АСИГНУВАНЬ В МЕЖАХ ЗАГАЛЬНОГО
ОБСЯГУ ВИДАТКІВ
СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання.
Кобу С.А. Якої суми не вистачає на паливо по «Полігону»? На який час

вистачить Цих коштів?
Жук Я.І. А що означає ЦЯ економія по коштах - це об'єкт вже

завершений? За

рахунок чого та економія - якісь роботи не
виконані чи здешевили матеріали?

Депутати Принда А.П. і Савельєв М.Г. заявили про наявний конфлікт інтересів
і попросили поставити голосування по пунктах.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по будинку по вул.. Ковельській, 71
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 1.

НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ -
1

ВИРІШИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 4 і рекомендувати
винести на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по будинку по вул. Ковельській, 73
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 1.

НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ -
1

СЛУХАЛИ: Венгера О.М., який запропонував голосувати по пунктах ще раз.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по п. 4.1
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» О

.

«УТРИМАЛИСЯ» 0.



НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ - 0

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по п. 4.2
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

НЕ БРАІП/І УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ -
О

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по п. 4.3
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ - 0

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів по п. 4.4 за виключенням рядків по об'єктах з цифрами 6600 грн. і 21200
грн.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 2 ( Жук Я.І., Венгер О.М.)
НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ - 0.
ВИРІШИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 4 і рекомендувати
винести на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного
рішення.

РОЗДІЛ.ДОДАТКОВІПРОПОЗИЦІЇ
СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання розділу 1.

Жук Я.І. А школа-інтернат на балансі чи в оперативному управлінні?
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ»
ВИРІШИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 1 додаткових
пропозицій і рекомендувати винести на розгляд чергової сесії міської ради для
прийняття позитивного рішення.

СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання розділу 2.

Жук Я.І. А школа-інтернат на балансі ЧИ в оперативному управлінні?
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» 0.



«УТРИМАЛИСЯ»
ВИРІШИЛИ: підтримати розподіл бюджету по розділу 2 додаткових
пропозицій і рекомендувати винести на розгляд чергової сесії міської ради для
прийняття позитивного рішення.

СЛУХАЛИ: Томашук І.Г. по суті питання по розділу 3.

Жук Я.І. А чий це виборчий округ? Якого депутата?
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати виділення
коштів
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 2.
ВИРІШИШ/І: підтримати розподіл бюджету по розділу 3 додаткових
пропозицій і рекомендувати винести на розгляд чергової сесії міської ради для
прийняття позитивного рішення.

. Про затвердження положення «Про організацію та
проведення різдвяного ярмарку на території міста Володимира-
Волинського»
Інформує: Субицька О.М. по суті питання.
СЛУХАЛИ: Субицьку О.М. , яка проінформувала що на громадських
слуханнях було запропоновано змінити слова «різдвяний» на «святковий».
П 4.2 «дозолити конкурсній комісії самостійно продовжувати»

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував внести дані зміни
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 2.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення із змінами
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 1.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення зі змінами і рекомендувати винести
на розгляд чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

4. Про план діяльності з підготовки проектів регуляторних актів у 2019
році
Інформує: Субицька О.М.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:



«ЗА» 6.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

5. Про затвердження Положення комунальної організації Володимир-
Волинський інклюзивно-ресурснийЦентр в новій редакції та введення
додаткових штатних одиниць.
Інформує: Токарєва О.П.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний
проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 6.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

Депутат Савельєв МГ покинув засідання комісії

6. Про заслуховування звіту тимчасової контрольної комісії
Інформує: доповідачі не з”явилися на комісію

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний
проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» О.

«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 3.
НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛСУВАННІ - 2
ВИРІШИЛИ: не підтримувати проект рішення і не рекомендувати винести на
розгляд чергової сесії міської ради.

7. Про розгляд звернення відносно надання пільги щодо сплати
земельного податку.
Інформує: Томашук І.Г.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний
проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.



8. Про створення комунального підприємства «Володимир-
Волинське територіальне медичне об'єднання»
Інформує: Клачук О.Г.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний
проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 1.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

9. Про реорганізаціюВолодимир- Волинського територіальногомедичного об'єднання у Комунальне підприємство «Володимир-Волинське територіальне медичне об”єднання»
Інформує: Клачук О.Г.

НЕ РОЗГЛЯНУТО

10. Про дозвіл на продаж земельних ділянок несільськогосподарського
призначення
Інформує: Процька Л.С.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який повідомив, що має конфлікт
інтересів і не братиме участі в голосуванні. Запропонував підтримати даний
проект рішення.
Жука Я.І., який пропонує голосувати по пунктах.
п.1.1.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 3.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 2.
ВИРІШИЛИ: не підтримати даний пункт в проекті рішення.

п. 1 .2.
ЖУК Я.І. пропонує відкласти на до вивчення цей пункт.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 2.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 2.
НЕ БРАЛИ УЧАСТІ В ГОЛОСУВАННІ - 1

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 2.
«ПРОТИ» О

.

«УТРИМАЛИСЯ» 2.
НЕ БРАЛИ УЧАСТІ В ГОЛОСУВАННІ -

1



ВИРІШИЛИ: не підтримати даний пункт в проекті рішення.

п.1.3.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: підтримати даний пункт в проекті рішення.

п.
1 .4. Коба С.А. Пропоную не рекомендувати даний пункт в проекті рішення

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» О

.

«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЗШ: не підтримати даний пункт в проекті рішення.

п. 1 .5.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» З.
«ПРОТИ» О

.

«УТРИМАЛИСЯ» 2.
ВИРЦЦИЛИ: не підтримати даний пункт в проекті рішення.

11. Про погодження звітів про експертну грошову оцінку, затвердження
вартості, стартової ціни та продаж у
власність земельних ділянок несільськогосподарського призначення
Інформує: Процька Л.С.
Жук Я.І. Проходили процедуру рецензії?

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати в частині
по вул.. Луцькій,

1 17 даний проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 1.

ВИРІЦІИЛИ: підтримати об'єкт в проекті рішення.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати в частині
по вул. Луцькій, 190П даний проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 3.
«ПРОТИ» О.
«УТРИМАЛИСЯ» 1.
ВІ/ПЧШИЛИ: не підтримати об'єкт в проекті рішення.



СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати в частині

по вул. Д.Галицького, 9 даний проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 1.

«ПРОТИ» 0 .

«УТРИМАЛИСЯ» 4.
ВИРІШИЛИ: не підтримати об'єкт в проекті рішення.

СЛУХАЛИ: голову Комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати в частині

по вул. дГалицького, 14 даний проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАШ/ІСЯ» 0.
НЕ БРАЛИ УЧАСТЬ В ГОЛОСУВАННІ -

1

ВИРІШИЛИ: підтримати об*єкт В проекті рішення.

12. Про погодження вартості продажу частини нежитлового приміщення
по вул. Шевченка,11
Інформує: Процька Л.С.

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 1

.

«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

13. Про погодження вартості продажу об'єктів міської комунальної
власності
Інформує: Процька Л.С., яка повідомила, що зміниться назва проекту
рішення відповідно до законодавства, та проінформувала по суті

питання.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.



14. Про надання дозволу на відчуження автомобіля.
Інформує: Процька Л.С.

СЛУХАЛИ: Жука Я.І., який спитав, яка думка профільної комісії?

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати
даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 1

.

«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд

чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

15. Про затвердження міської Програми благоустроюміста Володимира-
Волинського на 2019-2021 роки
Інформує: Фіщук В.С.

СЛУХАЛИ: Жука Я.І., який спитав, яка думка профільного заступника міського

голови Кулікової Л.В. Озвучте свої серйозні зауваження.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати

даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» 0.
«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд
чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення з врахуванням

поправок.

16. Про збільшення статутного капіталу КП «Полігон»
Інформує: Фіщук В.С.

СЛУХАЛИ: Кобу С.А. Камаз купувався з ПДВ? На відшкодування
ставився?

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував підтримати
даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 5.
«ПРОТИ» 0 .

«УТРШХ/ІАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд

чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення. Також комісія

звернула увагу на стан технічної експлуатації автопарку
КП «Полігон».

17. Про внесення змін до рішення міської ради від 01.12.2015 рокуМ 2/6

“Про затвердження структури виконавчих органів Володимир-
Волинської міської ради
Інформує:Мороз М.С.



СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував
підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 1.
«УТРИМАЛИСЯ» О.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд

чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

18. Про затвердження розпоряджень міського голови,
заступників

міського голови, виданих у міжсесійний період

Інформує: Ліщук І.С.
СЛУХАЛИ: Жука Я.1., який спитав, яка думка профільної комісії?

СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував
підтримати даний

проект рішення.
ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» 1

.

«УТРИМАЛИСЯ» 0.
ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд

чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.

19. Контроль за виконанням рішення міської ради від 21.12.2017 року
Л`222/6 «Про міський бюджет на 2018 рік» по галузі ЖКГ у 2018 році.

Інформує: Фіщук В.С.
ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома.

20. Різне
1). Було розглянуто проект рішення «Про звернення до

Президента України

щодо негайного скасування рішення Кабінету Міністрів України про

підвищення ціни на газ для населення», який буде винесено на позачергову 29-

ту сесію міської ради.

СЛУХАЛИ: Жука Я.1., який поцікавився ініціаторами позачергової
сесії міської

ради.
СЛУХАЛИ: голову комісії Кобу С.А., який запропонував

підтримати даний

проект рішення.

ГОЛОСУВАЛИ:
«ЗА» 4.
«ПРОТИ» О.

«УТРИМАЛИСЯ» 1.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати винести на розгляд

чергової сесії міської ради для прийняття позитивного рішення.



' 2). СЛУХАЛИ: Кобу С.А., який зачитав звернення постійної депутатської

комісії з питань охорони здоров'я та екології про виділення коштів на

придбання обладнання в ТМО.
ВИРІШИЛИ: доручити вивчити це питання робочій групі з питань формування

бюджету на 2019 рік

Голова комісії
(ш

. Коба С.А.

Секретар Принда А.П.


